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Rada Miejska w Augustowie 

PROTOKÓŁ NR LVII/2022 
z LVII sesji Rady Miejskiej w Augustowie 

w dniu 21 listopada 2022 r. 

 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków, co stanowi o prawomocności posiedzenia. 

/Lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Tomasz Dobkowski 

6. Alicja Dobrowolska 

7. Rafał Harasim 

8. Marcin Kleczkowski 

9. Tomasz Miklas 

10. Agnieszka Mroziewska 

11. Dariusz Ostapowicz 

12. Katarzyna Raczkowska 

13. Jolanta Oneta Roszkowska 

14. Adam Sieńko 

15. Aleksandra Maria Sigillewska 

16. Mieczysław Szczerbakow 

17. Marek Sznejder 

18. Magdalena Śleszyńska 

19. Krystyna Wilczewska 

20. Mirosław Zawadzki 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa 

- Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza 

- Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza 

- Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta 

- Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta 

- Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny 

- Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie 

- Prezesi miejskich spółek 

 

 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 21 listopada 2022 o godz. 09:00, 

a zakończono o godz. 15:58 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

b) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych, 

c) ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

d) zmiany Uchwały nr XLVIII/494/2022 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 kwietnia 

2022 r. w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji na 

terenie Miasta Augustów, 

e) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym na lata 2023-2026, 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, 

g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, 

h) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności, 

i) zmian budżetu miasta na rok 2022, 

j) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036. 

3. Informacja w sprawie podatku rolnego oraz podatku leśnego na 2023 rok. 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego otwarciu obrad /0:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie otworzyła 

obrady LVII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, która została zwołana na wniosek Burmistrza 

Miasta Augustowa na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym. Poinformowała, że porządek obrad wraz z wnioskiem Burmistrza Miasta Augustowa 

/zał. nr 2/, projektami uchwał oraz informacją w sprawie podatku rolnego oraz podatki leśnego 

na 2023 rok /zał. nr 3/ otrzymali Państwo e systemie eSesja. Przywitała Państwa Radnych, 

Panów Burmistrzów, pracowników Urzędu Miejskiego, gości. Poinformowała, że na podstawie 

listy obecności w obradach bierze udział 19 radnych. Stwierdziła, że obrady są prawomocne. 

Dodała, że obrady rady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty /0:00/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa poinformował, że ma wniosek do 

porządku obrad i dwie autopoprawki. Wyjaśnił, że pierwsza autopoprawka dotyczy projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022, a druga zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036. Poinformował również, że chce złożyć 

wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 2g – rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy i wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, a na jej miejsce wprowadzić 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość /1:33/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:47/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna włożyła wniosek o dodanie punktu „wolne 

wnioski”/3:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie zapytała 

wnioskodawcę, czy wyraża zgodę na wprowadzenie zmian w porządku obrad /3:32/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa nie wyraził zgody /3:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddał pod 

głosowanie wniosek Burmistrza /3:52/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o zdjęcie z porządku obrad 

punktu 2g. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Adam 

Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Miklas 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

wniosek przeszedł. Punkt 2g został zdjęty z porządku obrad. Poddała pod głosowanie drugi 

wniosek Burmistrza /4:29/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad LVII sesji Rady Miejskiej projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że Pani Radna Katarzyna Raczkowska przez pomyłkę oddała głos nie zgodny z własną wolą  

i wnosi o reasumpcję głosowania. Poddała pod głosowanie drugi wniosek  Burmistrza /5:22/. 

 

Głosowano w sprawie: Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad LVII sesji Rady Miejskiej projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Adam 

Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Miklas 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

wniosek Burmistrza został przyjęty i projekt uchwały zostanie wprowadzony do porządku 

obrad w punkcie 2g /6:30/. 

 

Ad. pkt 2a. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości /7:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. Poprosiła Burmistrza  

o przedstawienie projektu uchwały /7:15/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /7:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /8:14/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa omówił projekt 

uchwały i przedstawił prezentację /8:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie otworzyła 

dyskusję /25:04/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /25:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /27:36/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /27:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /29:30/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Radny /29:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /31:20/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /31:43/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /34:21/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /34:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /39:53/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /40:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /42:45/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny złożył wniosek formalny utrzymanie stawek podatku od 

nieruchomości na dotychczasowym poziomie /42:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /47:22/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /47:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /48:10/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /48:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /49:16/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /49:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poprosiła 

Radnego Adama Sieńko o powtórzenie swojego wniosku /50:00/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny poinformował, że wnioskuje za utrzymaniem stawek podatku od 

nieruchomości na poziomie roku bieżącego /50:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /51:01/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /51:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /51:15/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /51:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /51:48/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /51:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie złożyła wniosek 

formalny o zmianę wysokości podatku do nieruchomości z 11,8% na 6% /57:08/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /1:00:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:01:31/. 



S t r o n a  | 6 

 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /1:01:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie swój wniosek /1:01:54/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Przewodniczącej Alicji Dobrowolskiej o zmianę wysokości 

podatku od nieruchomości z 11,8% na 6 %. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Radny poprosił o reasumpcję głosowania /1:03:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie zarządziła 

reasumpcję głosowania /1:03:44/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Przewodniczącej Alicji Dobrowolskiej o zmianę wysokości 

podatku od nieruchomości z 11,8% na 6 %. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie ogłosiła 10 

minut przerwy /1:05:50/. 

 

/Przerwa /1:05:58 – 1:18:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie wznowiła 

obrady po przerwie. Poddała pod głosowanie wniosek formalny /1:18:33/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Przewodniczącej Alicji Dobrowolskiej o zmianę wysokości 

podatku od nieruchomości z 11,8% na 6 %. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska 

PRZECIW (6) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Mieczysław Szczerbakow, 

Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krystyna Wilczewska 

BRAK GŁOSU (10) 

Leszek Stanisław Cieślik, Tomasz Dobkowski, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Agnieszka Mroziewska, Katarzyna Raczkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

wniosek został odrzucony /1:19:45/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny złożył wniosek o zakończenie dyskusji /1:20:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:20:46/. 
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Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /1:20:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie wniosek Radnego Mieczysława Szczerbakowa /1:21:00/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pana Radnego Mieczysława Szczerbakowa o zakończenie 

dyskusji i przejście do głosowania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Dariusz 

Ostapowicz, Mieczysław Szczerbakow, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (9) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Dobrowolska, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

wniosek Pana Radnego Mieczysława Szczerbakowa został odrzucony. Udzieliła głosu 

Zastępcy Burmistrza /1:22:01/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /1:22:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:24:52/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:24:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:29:53/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /1:30:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:31:58/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny złożył wniosek formalny o wprowadzenie zmian  

w projekcie uchwały w następujący sposób: 

par. 1 ust. 1 pkt a) zmiana kwoty zamiast 1,10 zł na 0,89 zł, 

par. 1 ust. 1 pkt b) zmiana kwoty z 5,63 zł na 5,03 zł, 

par. 1 ust. 1 pkt c) zmiana kwoty z 0,44 zł na 0,39 zł, 

par. 1 ust. 1 pkt d) zmiana kwoty z 3,70 zł na 3,31 zł, 

par. 1 ust. 2 pkt a) zmiana kwoty z 0,89 zł na 0,79 zł, 

par. 1 ust. 2 pkt b) zmiana kwoty z 27,31 zł na 24,32 zł, 

z wyjątkiem sal widowiskowych kin zmiana kwoty z 15,32 zł na 13,70 zł; 

par. 1 ust. 2 pkt c) zmiana kwoty z 13,11 zł na 11,72 zł, 
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par. 1 ust. 2 pkt d) zmiana kwoty z 5,71 zł na 5,10 zł, 

par. 1 ust. 2 pkt e) zmiana kwoty z 7,87 zł na 7,04 zł /1:32:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:36:08/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /1:36:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:38:00/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /1:38:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:39:58/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /1:40:/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:40:44/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /1:41:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:42:04/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /1:43:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:43:40/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /1:43:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:45:23/. 

 

Pan Rafał Harasim – Radny /1:45:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:45:47/. 

 

Pan Rafał Harasim – Radny /1:46:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:47:16/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna  /1:47:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:49:15/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna  /1:49:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:52:31/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:52:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /1:54:03/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /1:54:08/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie wniosek Radnego Leszka Stanisława Cieślika /1:57:01/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pana Leszka Stanisława Cieślika o wprowadzenie zmian  

w projekcie uchwały w następujący sposób: 

par. 1 ust. 1 pkt a) zmiana kwoty zamiast 1,10 zł na 0,89 zł, 

par. 1 ust. 1 pkt b) zmiana kwoty z 5,63 zł na 5,03 zł, 

par. 1 ust. 1 pkt c) zmiana kwoty z 0,44 zł na 0,39 zł, 

par. 1 ust. 1 pkt d) zmiana kwoty z 3,70 zł na 3,31 zł, 

par. 1 ust. 2 pkt a) zmiana kwoty z 0,89 zł na 0,79 zł, 

par. 1 ust. 2 pkt b) zmiana kwoty z 27,31 zł na 24,32 zł, 

z wyjątkiem sal widowiskowych kin zmiana kwoty z 15,32 zł na 13,70 zł; 

par. 1 ust. 2 pkt c) zmiana kwoty z 13,11 zł na 11,72 zł, 

par. 1 ust. 2 pkt d) zmiana kwoty z 5,71 zł na 5,10 zł, 

par. 1 ust. 2 pkt e) zmiana kwoty z 7,87 zł na 7,04 zł 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

PRZECIW (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

wniosek Radnego Leszka Stanisława Cieślika został odrzucony. Udzieliła głosu Radnemu 

Tomaszowi Miklasowi /1:59:57/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:00:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:01:43/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /2:01:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:04:43/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /2:04:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:05:23/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:05:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:05:50/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /2:05:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:06:17/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:10:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:11:10/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /2:11:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:13:20/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Radny /2:13:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:14:26/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:14:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:15:44/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /2:15:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

/2:17:40/. 

 

Głosowano w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 4, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, Krystyna Wilczewska 

PRZECIW (15) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Katarzyna 

Raczkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek 

Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości nie została podjęta 

/2:19:42/. 
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Ad. 2b. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku 

od środków transportowych. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych /2:19:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w 

sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych /2:19:59/. 

 

/Przerwa /2:20:24 – 2:27:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie wznowiła 

posiedzenie sesji po przerwie. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu i przedstawienie projektu 

uchwały /2:27:00/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa przekazał głos Sławomirowi 

Sieczkowskiemu /2:27:15/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski  - Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /2:27:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:29:50/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:30:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:31:35/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /2:31:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:32:08/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /2:32:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:34:25/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /2:34:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie projekt uchwały /2:35:06/. 

 

Głosowano w sprawie: określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 

Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

uchwała nr LVII/544/22 Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie określenia wysokości 

rocznych stawek podatku od środków transportowych została podjęta /2:36:13/. 

/Uchwała nr LVII/544/2022 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. 2c. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie ustalenia 

stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców /2:36:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały  

w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. Poprosiła Burmistrza 

o zabranie głosu i przedstawienie projektu uchwały /2:36:21/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /2:36:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:36:56/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu przedstawiła projekt uchwały 

/2:36:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:38:17/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:38:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:39:18/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:39:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:40:09/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:40:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:42:21/. 
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Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /2:42:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:43:47/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:43:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:46:33/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /2:46:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:47:53/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:48:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:50:08/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:50:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie projekt uchwały /2:51:18/. 

 

Głosowano w sprawie: ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek 

Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

uchwała nr LVII/545/22 w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej 

przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców 

została podjęta /2:52:03/. 

/Uchwała nr LVII/545/22 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 2d. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLVIII/494/2022 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 28 kwietnia 2022 r. w sprawie ustalenia cen za usługi 

przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów. 

/Czas rozpoczęcia punku poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały nr XLVIII/494/2022 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie 

Miasta Augustów /2:52:10/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w 

sprawie zmiany Uchwały nr XLVIII/494/2022 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

28 kwietnia 2022 r. w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej 

komunikacji na terenie Miasta Augustów. Poprosiła Pana Burmistrza o przedstawienie projektu 

uchwały /2:52:10/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /2:52:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:52:50/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa przedstawił projekt 

uchwały /2:52:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /2:59:06/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /2:59:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:04:00/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /3:04:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:04:54/. 

 

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Zarządu P. T. NECKO Sp. z o.o. /3:04:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:09:27/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /3:09:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:11:20/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:11:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:14:12/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /3:14:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:15:18/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /3:15:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:17:39/. 

 

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Zarządu P. T. NECKO Sp. z o.o. /3:17:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:18:11/. 
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Pan Mirosław Chudecki – Radny /3:18:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:20:37/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Radny /3:20:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:21:48/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /3:21:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:23:14/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /3:23:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:24:33/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik- Radny /3:24:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:28:00/. 

 

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Zarządu P. T. NECKO Sp. z o.o. /3:28:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:29:08/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /3:29:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:30:59/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /3:31:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:33:17/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /3:33:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:33:40/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /3:33:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:34:25/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:34:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:37:52/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /3:37:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:39:26/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny złożył wniosek o zmianę zapisu par. 1 ust 1 pkt. 3 na treść „ 

przewóz psa, bagażu z wyłączeniem psów przewodników i wózków dziecięcych oraz 
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indywidualnych – w wysokości 2 zł (za bagaż należy uważać przewożony przedmiot  

o wymiarach przekraczających 80x60x40 cm)" /3:39:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:40:01/. 

 

Pan Dariusz Iwanowicz – P. T. NECKO Sp. z o.o. /3:40:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:40:40/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny zmienił wniosek na 50 % ceny biletu osoby przewożącej 

/3:40:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:40:58/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:41:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /3:41:28/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /3:41:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie ogłosiła 5 minut 

przerwy /3:42:19/. 

 

/Przerwa /3:42:40 – 3:55:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie wznowiła 

obrady sesji po przerwie. Poprosiła Radnego Tomasza Miklasa o przedstawienie wniosku 

/3:55:14/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny złożył wniosek o zmianę zapisu par. 1 ust 1 pkt. 3 na treść „ 

przewóz psa, bagażu z wyłączeniem psów przewodników i wózków dziecięcych oraz 

indywidualnych – w wysokości 50% biletu osoby przewożącej (za bagaż należy uważać 

przewożony przedmiot o wymiarach przekraczających 80x60x40 cm)" oraz par. 1 ust. 1 punkt 

1 litera a) na treść "bilet normalny" - 3 zł, litera b) na treść "bilet ulgowy - 1,50 zł" /3:55:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie wniosek Radnego Tomasza Miklasa /3:56:26/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Pana Radnego Tomasza Miklasa o zmianę zapisu par. 1 ust 1 

pkt. 3 na treść „ przewóz psa, bagażu z wyłączeniem psów przewodników i wózków 

dziecięcych oraz indywidualnych – w wysokości 50% biletu osoby przewożącej (za bagaż 

należy uważać przewożony przedmiot o wymiarach przekraczających 80x60x40 cm)" oraz par. 

1 ust. 1 punkt 1 litera a) na treść "bilet normalny" - 3 zł, litera b) na treść "bilet ulgowy - 1,50 

zł". 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 
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Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

PRZECIW (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Dariusz 

Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, 

Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Chudecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

wniosek Radnego Tomasza Miklasa został odrzucony /3:57:56/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa w imieniu 

Burmistrza Miasta złożył autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na usunięciu 

oczywistej omyłki pisarskiej w § 1 ust. 1 punkt 3 zmiana wyrazu „indywidualnych” na wyraz 

„inwalidkach”. Poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką /3:58:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką /3:59:10/. 

 

Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały nr XLVIII/494/2022 Rady Miejskiej w Augustowie 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej 

komunikacji na terenie Miasta Augustów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Tomasz 

Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław 

Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (5) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Marek Sznejder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosław Chudecki, Rafał Harasim 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

uchwała nr LVII/546/22 w sprawie zmiany Uchwały nr XLVIII/494/2022 Rady Miejskiej 

w Augustowie z dnia 28 kwietnia 2022 r. w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe 

środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów została podjęta /3:59:57/. 

/Uchwała nr LVII/546/22 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 2e. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

i Uzależnieniom Behawioralnym na lata 2023-2026. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym na lata 2023-2026 /4:00:08/.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym na lata 

2023-2026. Poprosiła o przedstawienie projektu uchwały /4:00:08/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa poinformował, że 

projekt przedstawi Pani Barbara Cituk Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Augustowie /4:00:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:00:52/. 

 

Pani Barbara Cituk – Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały 

/4:00:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:02:34/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:02:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:07:12/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /4:07:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:08:29/. 

 

Pani Barbara Cituk – Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej /4:08:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:09:28/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:09:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:10:09/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /4:10:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:10:58/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:11:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:11:37/. 
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Pan Tomasz Miklas – Radny /4:12:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie projekt uchwały /4:13:25/. 

 

Głosowano w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom 

Behawioralnym na lata 2023-2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Adam Sieńko, Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (4) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

uchwała nr LVII/547/22 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

i Uzależnieniom Behawioralnym na lata 2023-2026 została podjęta /4:15:33/. 

/Uchwała nr LVII/547/22 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Rady /4:16:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:16:11/. 

 

Ad. pkt 2f. 

Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

/4:16:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest 

ta sama nieruchomość. Poprosiła Pana Burmistrza o przedstawienie projektu uchwały /4:16:23/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /4:16:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie zapytała, czy są 

pytania do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było, więc poddała pod głosowanie projekt uchwały 

/4:17:23/. 
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Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 

Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

uchwała nr LVII/548/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta /4:17:56/. 

/Uchwała nr LVII/548/22 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 2g. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /4:18:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest 

ta sama nieruchomość. Poprosiła Pana Burmistrza o przedstawienie projektu uchwały /4:18:01/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /4:18:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:18:24/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa przedstawił projekt 

powyższej uchwały /4:18:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:18:52/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:19:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:19:53/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /4:19:56/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poprosiła o 

przedstawienie prezentacji /4:21:05/. 

 

Pani Anna Renkiewicz – Główny Specjalista w Wydziale Gospodarki Nieruchomościami 
zaprezentowała mapy z lokalizacjami stanowisk dzierżawy /4:21:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:24:11/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:24:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:25:06/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /4:25:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:25:46/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:25:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:26:12/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /4:26:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:27:38/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /4:27:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:28:30/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /4:28:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:29:00/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /4:29:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:30:18/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:30:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:30:58/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /4:31:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:31:35/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:31:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:33:09/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /4:33:23/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:34:36/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /4:34:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:36:29/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /4:36:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:37:48/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /4:37:54/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /4:38:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:38:54/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:38:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:41:00/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /4:41:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:42:32/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /4:42:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:44:20/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /4:44:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:44:50/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:44:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:49:15/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:49:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:49:24/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /4:49:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:50:21/. 

 

Pani Anna Renkiewicz – Główny Specjalista w Wydziale Gospodarki Nieruchomościami 
/4:50:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:50:59/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /4:51:05/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:51:38/. 

 

Pani Anna Renkiewicz – Główny Specjalista w Wydziale Gospodarki Nieruchomościami 
/4:51:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:52:00/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik- Radny /4:52:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie projekt uchwały /4:53:27/. 

 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz 

Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 

Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

uchwała nr LVII/549/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta /4:54:46/. 

/Uchwała nr LVII/549/22 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 2h. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia 

stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności /4:54:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że Rada Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

Poprosiła o przedstawienie projektu uchwały /4:54:52/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /4:55:18/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:57:20/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:57:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /4:57:37/. 

 

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o. o. /4:58:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /5:05:57/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:06:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /5:12:11/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /5:12:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /5:15:13/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /5:15:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /5:17:24/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /5:17:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /5:17:46/. 

 

Pan Dariusz Iwanowicz – P. T. Necko Sp. z.o.o. /5:18:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /5:23:30/. 

 

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Zarządu P. t. Necko Sp. z o.o. /5:23:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /5:25:52/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /5:25:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /5:26:22/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /5:26:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /5:26:32/. 

 

Pani Justyna Wnukowska – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska /5:26:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /5:30:58/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /5:31:02/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /5:31:14/. 

 

Pani Justyna Wnukowska – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska /5:31:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie projekt uchwały /5:31:26/. 

 

Głosowano w sprawie: wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej 

pojemności. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 

Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (2) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mirosław Chudecki, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (4) 

Tomasz Dobkowski, Agnieszka Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska, Krystyna 

Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

uchwała nr LVII/550/22 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik  

o określonej pojemności została podjęta /5:32:20/. 

/Uchwała nr LVII/550/22 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 2i. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu miasta na rok 2022 /5:32:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały  

w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. Poprosiła o przedstawienie projektu uchwały  

/5:32:32/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa poinformował, że 

projekt przedstawi Skarbnik Miasta /5:33:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /5:33:24/. 
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Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /5:33:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie ogłosiła 10 

minut przerwy /5:33:33/. 

 

/Przerwa /5:33:52 – 5:48:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie wznowiła 

obrady po przerwie /5:48:01/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta przedstawił projekt uchwały wraz z dwiema 

autopoprawkami /5:48:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /6:03:30/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:03:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /6:04:09/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /6:04:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /6:12:40/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:12:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /6:19:15/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /6:20:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poddała pod 

głosowanie projekt uchwały /6:28:27/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Dariusz 

Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, 

Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Adam Sieńko 

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Dobkowski, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 
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NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

uchwała nr LVII/551/22 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022 została podjęta /6:29:11/. 

/Uchwała nr LVII/551/22 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.  

 

Ad. pkt 2j. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2022-2036. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036 /6:29:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że Rada Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2036. 

Poprosiła Skarbnika Miasta o przedstawienie projektu uchwały /6:29:19/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta przedstawił projekt uchwały /6:29:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /6:31:22/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:31:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /6:33:59/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /6:34:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /6:34:55/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /6:35:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie /6:36:03/. 

 

/Głosy i krzyki z sali /6:36:03 – 6:36:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie zamknęła 

dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały /6:36:35/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2022-2036. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
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Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Dariusz 

Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, 

Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Leszek Stanisław Cieślik, Adam Sieńko 

BRAK GŁOSU (5) 

Tomasz Dobkowski, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Mroziewska, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie stwierdziła, że 

uchwała nr LVII/552/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Augustowa na lata 2022-2036 została podjęta /6:37:26/. 

/Uchwała nr LVII/522/22 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 3. 

Informacja w sprawie podatku rolnego oraz podatku leśnego na 2023 rok. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego przedstawieniu informacji w sprawie podatku rolnego 

oraz podatku leśnego na 2023 rok /6:37:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie poinformowała, 

że obecnie Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego przedstawieniu informacji  

w sprawie podatku rolnego oraz podatku leśnego na 2023 rok. Poprosiła Pana Zastępcę 

Burmistrza o przedstawienie informacji /6:37:34/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa /6:37:57/. 

 

Ad. pkt 4. 

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego zamknięciu obrad /6:40:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie zamknęła LVII 

sesję Rady Miejskiej w Augustowie /6:40:14/. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

Alicja Dobrowolska 

  

 

Przygotował(a): Emilia Putyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

/Nagranie rejestrujące obrad i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 


